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 T.C. 
İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ 

2023 YILI KASIM AYI TOPLANTISI V. BİRLEŞİMİ 
MECLİS GÜNDEMİNE İLİŞKİN TOPLANTI TUTANAĞI 

 
1. BÖLÜM 

MECLİS GÜNDEMİ 
 
 
Gündem No   : 97509404-301.03-11/5                                                Toplantı Tarihi   : 22/11/2023  
Toplantı Yeri : İzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No’lu Hol                            Toplantı Saati     : 18.00            
                          Konak/İZMİR 
                          (İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı Salonu) 
 

 I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 
 

 II. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 1.  Lublin Belediye Başkanı Krzysztof Zuk'un davetine istinaden, Lublin Belediyesi ve Avrupa Gençlik 
Forumu tarafından 27 Kasım 2023 tarihinde Polonya'nın Lublin şehrinde gerçekleştirilecek olan “2026 
Avrupa Gençlik Başkenti Ödül Töreni ile 2023 Avrupa Gençlik Başkenti Kapanış Töreni” etkinliğinin 
görüntülerini kayıt altına alabilmek ve Başkanlık Makamına eşlik etmek üzere, Daire Başkanlığımıza 
bağlı Basın Yayın ve Tanıtım Şube Müdürlüğünde görev yapmakta bulunan İZELMAN A.Ş personeli 
Tanıtım Elemanı Emirali KOKAL'ın 25-29 Kasım 2023 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, 
konaklama, ulaşım (hava yolu ile), günlük harcırah, yiyecek-içecek, şehir içi ulaşım giderleri ve 
(pasaport harcı, yurt dışı çıkış harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri 
vb.) diğer yasal giderlerde kullanılması için seyahat dönüşü mahsup edilmek üzere 30.000-TL avans 
verilmesi, söz konusu avansın Basın Yayın ve Tanıtım Şube Müdürlüğü bütçesinin Yurt Dışı Geçici 
Görev Yollukları Harcama Kaleminden karşılanması hususlarının görüşülmesi. (Basın Yayın ve Halkla 
İlişkiler Dai.Bşk.E.1654186) 
 

 2. Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair 
Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 
Ek-5 Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) sayılı 
Dolu-Boş Kadro Değişikliklerine ilişkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için önerge 
ekindeki evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüşülmesi. (İnsan Kaynakları ve Eğitim 
Dai.Bşk.E.1656688) 
 

 3. Çiğli Belediye Başkanlığının 07/11/2023 tarihli ve 13178 sayılı Yazısı ve Çiğli Belediye Meclisinin 
06/10/2023 tarihli ve 68 sayılı Kararına konu; İzkent Mahallesi sınırları içerisinde bulunan 8843 no’lu 
Sokağa "Eğitimci Ali ÖZBALIK" isminin verilmesi talebinin görüşülmesi. (Harita Dai.Bşk.E.1655353) 
 

 4.  Kesinleşen Bornova, Gaziemir, Karabağlar, Kemalpaşa, Konak, Menderes ve Torbalı İlçe sınırları ile 
komşuluk ilişkisi olan Buca ilçesine ait 29 Ekim, Adatepe, Akıncılar, Aydoğdu, Çaldıran, Çamlık, 
Doğancılar, Göksu, Hürriyet, İnkılap, İnönü, Karacaağaç, Kaynaklar Merkez, Kırklar, Mustafa 
Kemal, Seyhan, Ufuk, Yıldızlar ve Zafer Mahallelerinin mahalle sınırlarına yönelik Buca Belediye 
Meclisinin 07/11/2023 tarihli ve 99 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 
sayılı Kararı doğrultusunda görüşülmesi.  (Harita Dai.Bşk.E.1654035) 
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 5. İzmir Büyükşehir Belediyesi olarak “2020-2024 İzmir Turizm Tanıtım Stratejisi ve Eylem Planı”ndan 
yola çıkılarak İzmir'de turizm sektöründe çalışanlar için özelleşmiş meslek kurslarının açılması, şehrin 
tanıtımına katkı sağlamasına yönelik İzmir Büyükşehir Belediyesi ile İzmir Turist Rehberleri Odası 
arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz konusu 
Protokolün imzalanması için İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki 
verilmesi hususlarının görüşülmesi. (Dış İlişkiler ve Turizm Dai.Bşk.E.1649131) 
 

 6. İzmir Büyükşehir Belediyesi ile İzmir Tarihi Basmane Hatuniye Yardım Derneği arasında imzalanmak 
üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün görüşülmesi. (Sosyal Hizmetler 
Dai.Bşk.E.1641069) 
 

 7. İzmir Büyükşehir Belediyesi Kent Arşivi, Müzeler ve Kütüphaneler Şube Müdürlüğü tarafından, 
geçmişten günümüze giyim tarihi ve Anadolu coğrafyasının kendine özgü dokumalarının, etnik 
kimliğini yansıtan giyim, kuşam geleneklerinin ve modern Türkiye Cumhuriyeti'nin kılık kıyafet devrimi 
ile birlikte yaşadığı tarihsel sürecin sergileneceği "Moda ve Tekstil Anı Evi"nin kuruluş aşamasında 
konunun uzmanlarından destek almak amacıyla İzmir Büyükşehir Belediyesi ile İzmir Ekonomi 
Üniversitesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz 
konusu Protokolün imzalanması için Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER’e yetki 
verilmesi hususlarının görüşülmesi. (Kent Arşivi, Müzeler ve Kütüphaneler Şube Md.E.1653075) 
 

 8. Kentsel Dönüşüm Alanlarında yerinde dönüşüm ve uzlaşma esası ile tüm işlemler Belediyemizce 
yürütülmekte olup, Belediyemiz tarafından tahliye edilen bağımsız birimler için hak sahiplerine verilen 
kira yardım bedelleri, hızla yükselen rayiç kira bedellerinin çok altında kaldığından Kentsel dönüşüm 
alanlarında halen ödenmekte olan kira bedellerinin; TÜİK tarafından açıklanan 2023 yılı 10 aylık (Ocak 
– Ekim) TÜFE, Yıllık % değişim oranları da dikkate alınarak güncellenmesi ve 01/11/2023 tarihinden 
itibaren ödenen/ödenecek tüm kira yardımlarına yansıtılması hususlarının görüşülmesi. (Deprem Risk 
Yönetimi ve Kentsel İyileştirme Dai. Bşk.E.1654415) 
 

 9. İlimiz, Buca İlçesi, Kızılçullu Mahallesi, 8101 ada 10 no.lu (202,12 m²) taşınmazdaki Belediyemize 
ait 2592/20212 (25,92 m²) hissenin diğer hissedarlar adına satışının yapılması hususunun görüşülmesi. 
(Emlak Yönetimi Dai. Bşk.E.1655535)  
 

 10. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında "10 m’lik Taşıt Yolu" 
kullanım kararına isabet eden; Yalı Mahallesi, 1390 ada, 1 no’lu parselin kuzeyinde yer alan taşınmazın 
bedeli ile, taşınmazda 34/288 oranında bulunan 34,13 m² Güzelbahçe Belediyesi hissesinin, 2942 sayılı 
Kamulaştırma Kanununa göre kamulaştırma trampa (takas) işleminin yapılabilmesi amacıyla, 
Güzelbahçe Belediyesi'nin 2022-2026 yıllarını kapsayan 6. Beş Yıllık İmar Programına ek olarak 
alınmasına yönelik, 01/11/2023 tarihli ve 68 sayılı Kararının İlçe Belediyelerinin imar programlarına 
ilişkin olarak alınan, Belediye Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı kararı doğrultusunda 
görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1651787) 
 

 11. Belediye Meclisimizin 14/07/2023 tarihli ve 05.762 sayılı kararı ile uygun görülerek onanan ve 
18/10/2023-16/11/2023 tarihleri arasında 1 ay süre ile askıya çıkarılan, Ödemiş Güney Kesimi 1/5000 
ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliğine, Atatürk Mahallesi, 409 ada, 247 parselin maliki BSKM Proje 
Danışmanlık İnşaat Mühendislik Turizm Mobilya San. ve Tic. LTD. ŞTİ. tarafından askı süresi içerisinde 
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yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1657301) 
 

 12. Menderes ilçesi, Gümüldür Fevzi Çakmak Mahallesinde yer alan 2902 ve 2355 numaralı adaları 
kapsayan yaklaşık 1,5 hektarlık alanın 1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planında 
‘'Kentsel Yerleşik Alan'' olarak düzenlenmesine yönelik, 1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü 
Çevre Düzeni Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1651832) 
 

 13. Menderes Belediye Meclisinin 05/10/2023 tarihli ve 119 sayılı Kararı ile uygun görülen; Menderes 
(Barbaros) Mahallesi, 662 ada, 1 parselin tamamı ile 968 ve 3396 parsellerin bir kısmının 3. Derece 
Arkeolojik Sit Alanı olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım 
İmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem 
yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1658097) 
 

 14. Menderes Belediye Meclisinin 05/10/2023 tarihli ve 119 sayılı Kararı ile uygun görülen; Menderes 
(Barbaros) Mahallesi, 662 ada 1 parselin tamamı ile 968 ve 3396 parsellerin bir kısmının 3. Derece 
Arkeolojik Sit Alanı olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama 
İmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem 
yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1658111) 
 

 15. Belediye Meclisimizin 14/08/2023 tarihli ve 05.809 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan, 
07/09/2023 – 06/10/2023 tarihleri arasında Karşıyaka Belediye Başkanlığı tarafından askıya çıkarılan, 
Cumhuriyet, İnönü ve Örnekköy Mahallelerinin bir kısmını kapsayan, 1. ve 2. Etap plan sınırları dışında 
kalan 108 hektara ilişkin 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama İmar Planına yapılan itirazların, Karşıyaka 
Belediye Meclisinin 07/11/2023 tarihli, 190 ve 191 sayılı Kararları ile uygun bulunması üzerine 
Belediye Başkanlığımıza iletilen plan paftaları ve plan notlarında yapılan değişiklik önerileri. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1656349) 
 

 16. Çiğli Belediye Meclisinin 05/01/2023 tarihli ve 05/06 sayılı Kararıyla uygun görülen ve Belediye 
Meclisimizin 14/06/2023 tarihli, 05.647 sayılı kararı ile değişiklikle onaylanan, 08/08/2023 – 
07/09/2023 tarihleri arasında Çiğli Belediyesi tarafından askıya çıkarılan 1. Bölge 1/1000 ölçekli 
Harmandalı Revizyon İmar Planına askı sürecinde yapılan itirazlar ile ilgili Çiğli Belediye Meclisinin 
06/10/2023 tarihli ve 05/71 sayılı Kararı ile uygun bulunan hususlar kapsamında hazırlanarak Belediye 
Başkanlığımıza iletilen, plan paftaları ve plan notlarında yapılan değişiklik önerileri. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1656773) 
 

 17. Urla ilçesi, Bademler Mahallesi, 271 ada, 2 parsele ilişkin Belediye Meclisimizin 24/05/2021 tarihli 
ve 05.545 sayılı Kararı ile değişiklikle onanan 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında, değişiklik 
kısmında sehven yapılan teknik çizim hatasının giderilmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1659025) 
 

 18. 2023 Mali Yılı Bütçesinin tertipleri arasında aktarma yapılması hususunun görüşülmesi. (Mali 
Hizmetler Dai. Bşk. E.1659019)  
 

 III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 1. Mülkiyeti Belediyemize ait Konak ilçesi,  Murat Reis Mahallesi, 255 Sokak, No:11/2 Konak/İZMİR 
adresinde bulunan Hatay Pazaryeri Katlı Otoparkın işletme hakkının, otoparktan elde edilen gelirin 
%30’u bedel ile (İşletme hakkı bedeli olan %30 üzerinden KDV’de ödenecektir.) 5 yıllığına İZELMAN 
A.Ş’ye devredilmesine yönelik hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Şirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yönetimi 
Dai.Bşk.E.1596317) 
 

 2. Mülkiyeti Belediyemize ait, Karşıyaka ilçesi, Bahariye Mahallesi, Hidayet Erzeybek Caddesi, No:28 
Karşıyaka/İZMİR adresinde bulunan Alaybey Katlı Otoparkın işletme hakkının, otoparktan elde edilen 
gelirin % 30’u bedel ile (İşletme hakkı bedeli olan %30 üzerinden KDV’de ödenecektir.) 5 yıllığına 
İZELMAN A.Ş’ye devredilmesine yönelik hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Şirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yönetimi 
Dai.Bşk.E.1592572) 
 

 3. Adıyaman Gölbaşı Belediye Başkanlığının talebi doğrultusunda; 407 vatandaşın hayatını kaybettiği 
Kahramanmaraş merkezli meydana gelen depremler nedeniyle yapılan “Deprem Şehitleri Mezarlığı”nın 
eksiklerinin tamamlanabilmesi için önerge ekinde bulunan İhtiyaç Malzeme Listesinin Belediyemizce 
karşılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Deprem ve Afet Komisyonları 
Raporu. (Fen İşleri Dai.Bşk. E.1648610) 
 

 4. Dikili ilçesi, Deliktaş Mahallesinde rehabiliteye hazırlık maksatlı toprak dolgu izni alınan toplam 
16.797,44 m2’lik orman alanının hafriyat toprağı sahası olarak işletilmesine yönelik İzmir Büyükşehir 
Belediyesi ile İZBETON A.Ş arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 
Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanabilmesi için Büyükşehir Belediye Başkanına yetki 
verilmesi hususlarının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Çevre ve 
Sağlık Komisyonları Raporu. (İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Dai.Bşk.E.1634993) 
 

 5. Büyükşehir Belediye Meclisimizin 16/06/2023 tarihli, 655 sayılı ve 14/08/2023 tarihli, 787 sayılı 
Meclis Kararlarına esas olarak İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Dairesi Başkanlığı tarafından hazırlanan 
“Hafriyat Yönetim Sistemi Yönetmeliği”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Çevre ve 
Sağlık Komisyonları Raporu. (İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Dai.Bşk.E.1631854) 
 

 6. Aliağa İlçe Merkezi ile Aliağa Organize Sanayi Bölgesi’ni bağlayan, çevre dostu, ekonomik ve 
verimli bir toplu taşıma hattının oluşturulması amacıyla ESHOT Genel Müdürlüğü ile Aliağa Kimya 
İhtisas ve Karma Organize Sanayi Bölgesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer 
alan Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanabilmesi için Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mustafa Tunç SOYER’in yetkilendirilmesi hususlarının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan 
ve Bütçe – Hukuk  – Ulaşım Komisyonları Raporu. (ESHOT-Ulaşım  Planlama  
Dai.Bşk.E.168331/E.1633841) 
 

 7. Menderes Belediye Meclisinin; Değirmendere Mahallesinin Kırsal Mahalle olarak kabul edilmesine 
yönelik,  06/09/2023 tarihli ve 106 sayılı Kararının, “söz konusu mahalle idari sınırları içerisinde kırsal 
yerleşim özelliği göstermeyen Konut, Turizm, Ticaret, Sanayi, Depolama, Akaryakıt vb. amaçlı yapılar 
ile bu tür fonksiyonlara yönelik 1/5000 ve/veya 1/1000 ölçekli ilave, mevzii, imar planları olan alanlar 
ve bu kapsamda imar planı yapılacak olan alanlar için 5216 sayılı Yasanın EK Madde 3 hükümlerinde 
belirtilen muafiyetlerin ve indirimlerin uygulanmaması kaydıyla” oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin İmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu.  (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1581623) 
 

 8. Narlıdere Belediye Meclisinin; stratejik planları ve diğer faaliyetleri için 2023 Mali Yılı Bütçesine 
konulan ödeneklerin bir kısmının önceden belirlenemeyen veya öngörülenin üstünde harcamayı 
gerektiren durumların doğması nedeniyle Önergede belirtilen şekilde ek ödenek (ek bütçe) yapılmasına 
yönelik, 13/11/2023 tarihli ve 91 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe Komisyonu Raporu.(Yazı İşleri ve Kararlar Dai. Bşk.E.1649471) 
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 9. Çeşme Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 
Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı Analitik 
Bütçesine yönelik, 19/10/2023 tarihli ve 12/109 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin 
Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1626381) 
 

 10. Çeşme Belediye Meclisinin;  19/10/2023 tarihli ve 12-109 sayılı Kararında, 2024 Mali Yılı 
Finansman Programı Tablosunun 1. satırında yer alan Vergi Gelirleri toplamının 276.999.000,00-TL 
yazılan maddi hatanın 278.999.000,00-TL olarak düzeltilmesi ve 2024 Mali Yılı Finansman Programı 
Tablosunun 4. satırında yer alan Alınan Bağış ve Yardımlar ile Özel Gelirler 1, 2, 3 ve 4. 3'er Aylık 
Dönemlerinde Finansman Programının 712.750,00-TL yazılan maddi hatanın 712.500,00-TL olarak 
düzeltilmesine yönelik, 07/11/2023 tarihli ve 13-111 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1640351) 
 

 11. Balçova Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 
Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı 
Analitik Bütçesine yönelik, 06/10/2023 tarihli ve 63 sayılı Kararının değişiklikle oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1625487) 
 

 12. Narlıdere Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 
Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı 
Analitik Bütçesine yönelik, 11/10/2023 tarihli ve 79 sayılı Kararının değişiklikle oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1625534) 
 

 13. Foça Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, Ayrıntılı 
Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı Analitik 
Bütçesine yönelik, 24/10/2023 tarihli, 172 ve 173 sayılı Kararlarının değişiklikle oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1626338) 
 

 14. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 
Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı 
Analitik Bütçesine yönelik, 19/10/2023 tarihli ve 67 sayılı Kararının değişiklikle oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1625542) 
 

 15. Karaburun Belediye Meclisinin; Bütçe Kararnamesi ve ekleri ile Gider Bütçesi, Gelir Bütçesi, 
Ayrıntılı Harcama Programı, Finansman Programı ve Tarife Cetvellerinden oluşan 2024 Mali Yılı 
Analitik Bütçesine yönelik, 10/10/2023 tarihli ve 99 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri  ve Kararlar Dai.Bşk.E.1625211) 
 

 IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
 

 V. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
 

 VI. ALTINCI BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ  
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2. BÖLÜM 
2023 YILI KASIM AYI V. BİRLEŞİMİ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-11/5                               Toplantı Tarihi   : 22/11/2023  
Toplantı Yeri : İzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No’lu Hol           Toplantı Saati    : 18.00       
                          Konak/İZMİR  
                            (İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantı Salonu) 
  
TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan 
KALMAZ, İlhan DAL, Fikret AKTAŞ, Mümtaz RODOS, Ceyhan KAYHAN, İbrahim Ulaş POLAT, 
Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Şamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker 
GÜNEŞ, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Serdar 
SANDAL, İsmail SARI, Yeşim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, İrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 
Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Deniz BEKTAŞ, Ömer ŞENTÜRK, Özkan YILDIZ, 
Sıla İLGİ AKKAŞ, Sultan İPEKLİ AKSOY, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Necati 
KIRMAZ, İzel ZENGİNOBUZ, İlhan ÖZKÖSE, Emin AKSOY, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, 
Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem 
BAYRAKTAR, Musa ÖZCAN, Fatma EKİCİOĞLU, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, 
Mehmet Onur Başar ÜÇKAN, Şerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CİHAN, Seda ÖZTÜRE, 
Bülent KÖKLÜ, Onur YİĞİT, Dolunay BAYER, İbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye 
ARSLAN, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 
TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Şükrü SÜREROĞLU, Nuri CAFEROĞLU, Hasan 
UYSAL, Raşit DİRİM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özan PARLAR, Zeynep Ferda DEMİRBAŞ, 
Kazım ÇAM, Ahmet İNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Sevgi KANDEMİR, İlkay 
GİRGİN ERDOĞAN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser SEVİL, İsa NEZİR, 
Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKİN, Ahmet Uğur 
BARAN, Özgür HIZAL, Osman SAĞLAM, Hüsnü BOZTEPE, Göksel DİNÇER, Yusuf 
DEMİRCİOĞLU, Ali GÖNEN, Şevket HASIRCI, Okan BİLDİRİCİ, Çile ÖZKUL, Ayşegül 
ALTUĞ, Ayşegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Barış BÜKÜLMEZ, Semih 
YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CİNGÖZ, İsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema 
YEŞİLÇİMEN,  Hakan ERTANE, Fikret MISIRLI, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVİNÇ, Halil 
AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Hakan ŞİMŞEK, Hasan ÜNAL, 
İbrahim ÖZKARA, Alpaslan KOPARAL 
 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Muhittin SELVİTOPU, Mustafa Şafak 
BARAN, Mustafa İDUĞ, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, 
Cemil TUGAY, Mehmet Atilla BAYSAK, Nilüfer BAKOĞLU AŞIK, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, 
Sabahattin UÇAR, Ali GÜL, Mithat TEKİN, Mehmet ERİŞ, Ali BOR, Oğuzhan ÖZŞAHİN, Erkan 
ÖZKAN (Menderes Belediye Başkan Vekili), Mustafa KAYALAR, Gürsel RÜZGAR, İsmet 
ORHAN, Ertan CERTEL, Ali ENGİN, Adil KIRGÖZ, İsmail YETİŞKİN, Muammer Ekrem ORAN, 
Filiz CERİTOĞLU SENGEL, Fatih GÜRBÜZ, Özdem Mustafa İNCE, Selma KISA, Fatih 
TAŞTAN, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın PEHLİVAN (Menemen Belediye Başkan Vekili), Murat 
ÖNCEL, Metin YAŞAR, Galip ATAR, Hakan KOŞTU, Aşkın UYAR, Orçun ERSEZGİN, Mümin 
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BAYRAM, Erhan ÇALIŞKAN, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMİREZEN, Sadık DOĞRUER, İlhan 
AVCI, Halil Doğukan EROĞLU, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, 
Turgut PINAR, Serdar AKSOY, Alpaslan BİLEN, Mustafa GÖZLET (Urla Belediye Başkan Vekili) 

I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 
BAŞKAN: İzmir Büyükşehir Belediyesi 2023 Yılı Kasım Ayı Toplantısı V. Birleşimini açıyorum. 
Hepiniz hoş geldiniz.  
 
II. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin Görüşülmesi Başlığına geçiyorum. 
Buyurun Gamze Hanım. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım Gündem yayınlandı, Meclis Üyelerimize dağıtıldı. Madde 
başlıklarıyla, numaralarıyla görüşülüp oylanmasını öneriyoruz öncelikle.  
BAŞKAN: Evet, Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Peki. Meclis Gündemleri daha önce 
dağıtılmış olduğu için madde numaraları okunarak oylanması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 1 ve… 
BAŞKAN: Evet, müzakerenin bitmesini bekliyorum, bittiyse başlayacağım.                                 
Tamam. 1, buyurun. 
GAMZE GÜL ÇAMUR:1 ve 2 doğrudan.  
BAŞKAN: Efendim? 1 ve 2? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan. 
BAŞKAN: Doğrudan. Sayın YILDIZ 1 ve 2 doğrudan. Hakan Bey? Kemal Bey?  
KEMAL SEVİNÇ: Uygun Başkan’ım. 
BAŞKAN: 1 ve 2 no’lu Önergelerin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul etmiştir. Teşekkür ediyorum, 3? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Hukuk-Kent Konseyi. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 3 no’lu Önergenin Hukuk - Kent Konseyi 
Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 4? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Acil kaydıyla Hukuk. 
BAŞKAN: Acil kaydıyla Hukuk Komisyonu. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Hukuk. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 4 no’lu Önergenin acil kaydıyla Hukuk 
Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 5? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 5, 6, 7, Bütçe - Hukuk Komisyonları. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 5, 6 ve 7 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe-
Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 8? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Hukuk - Bütçe - Deprem Afet - Kentsel Dönüşüm Komisyonları. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 8 no’lu Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe – 
Deprem ve Afet - Kentsel Dönüşüm Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  Teşekkür ediyorum, 9? 
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GAMZE GÜL ÇAMUR: Bütçe – Hukuk Komisyonları. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 9 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Hukuk 
Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 10? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 10 dâhil, 17 dâhil aradaki numaralarla beraber İmar Komisyonu. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 10 no’lu Önerge dâhil, 17 no’lu Önerge 
dâhil aradaki tüm Önergelerin İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 18? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Acil kaydıyla Bütçe. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 18 no’lu Önergenin acil kaydıyla Plan ve 
Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. İmzalar hızlı dolaşsın, Meclis hızlı bitecek gibi gözüküyor 
arkadaşlar.  
 
III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Değerli Meclis Üyelerimiz III no’lu Başlığımıza geçiyorum. Başkanlık Makamınca 
Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının Görüşülmesi, buyurun. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım, 1 ve 8 dâhil aradaki maddelerle beraber oybirliğiyle gelmiş, 
geldiği şekliyle oylansın.  
BAŞKAN: Hakan Bey’in bir görüşü var, önce onu dinleyelim, 6’yla ilgili. Buyurun Hakan Bey. 
HAKAN ŞİMŞEK: Sayın Başkan, Sayın Meclis, Çok Kıymetli İzmirliler. Komisyonlardan gelen 6. 
maddeyle ilgili görüş bildirmek üzere söz almış bulunuyorum. 6. madde, Aliağa Organize Sanayi 
Bölgesi, ALOSBİ’yle Büyükşehir Belediye Başkanlığımız tarafından hazırlanan bir Protokolle ilgili. 
Protokolün içeriği; Aliağa Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi, Aliağa… Büyükşehir Belediyemizle 
yapmış olduğu Protokol gereği, Büyükşehir’imize 2 adet elektrikli otobüs alacak. Bunların şarj 
istasyonlarını kuracak ve kapalı mekânlarını yapacak. 2 adet de… Bürokratlardan aldığımız bilgiye 
göre, 2 adet de ESHOT Yönetimi otobüs verecek. Aliağa son durak, İZBAN son duraktan Organize 
Sanayi Bölgesi’ne ring seferleri yapılacak. Oldukça katkılı ve doğru bir karar olarak gördüğümüz için 
oybirliği kararı verdik. Burada şunu ifade etmek istiyorum; Organize Sanayi Bölgeleri kuruluş 
amaçlarına göre yerleşim yerlerinde oldukları Belediyelerle fazla bir organik bağı yoktur, Yasa 
gereği yoktur. Yani özerk bir yapı içerisinde, orada bir ruhsat harcı ödemezler, yapı kullanım harcı 
ödemezler. Yerlerine ve özelliklerine göre de ciddi teşvikler alırlar. Elektrik, sigorta… SGK, vergi 
indirimleri gibi teşvikler alırlar. Kuruluş yerleri de genellikle hazine arazileri üzerindedir. Yani %70’i 
bütün Organize Sanayi Bölgelerinin hazine arazileri üzerindedir. Çok kısmı… Küçük bir kısmı eğer 
mülkiyete tabiiyse onu da, Organize Yönetimleri satın alırlar. Dolayısıyla oldukça düşük bir maliyete 
sahiptirler. Organize Yönetim… Organize Bölgeleri Yönetim Kurulları tabiri caizse ülkemizde tek 
dara düşmeyen… Oradaki sanayicilerden bahsetmiyorum, sadece Yönetim Kurulu Bütçesinden 
bahsediyorum. Tek dara düşmeyen hesap cetvelleridir diyelim, öyle anlatalım. Dolayısıyla ülkemize 
buradan bağlı oldukları yerleşim birimlerine buralardan çok önemli katkılar sağlayabilirler. Bu da 
Büyükşehir Belediyemizle yapmış oldukları bir Protokol’dür. Bunun devamını da dilerim. Ama şunu 
da arzu ederim; İzmir’de ne kadar Organize Sanayi Bölgesi Yönetimi var ise; Torbalı, Kemalpaşa ve 
diğerleri var ise, İhtisas Organize Sanayi Bölgeleri… Aynı şekilde bir Protokol yapılarak 
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önümüzdeki aylarda bu katkıyı İzmir’imize ve İzmir halkına sağlamalarını diliyorum. Sizin de buna 
öncülük yapacağınızı umut ediyorum. Bu Protokollerin devamını diliyorum Sayın Başkan. 
BAŞKAN: Peki. 
HAKAN ŞİMŞEK: Bunun için söz aldım. Teşekkür ediyorum. (3 dakika 14 saniye) 
BAŞKAN: Çok teşekkür ediyorum, çok isabetli. Bizim… Genel olarak belki bilmeyen 
arkadaşlarımız vardır, hemen vereceğim. Bizim Organize Sanayi Bölgeleriyle İzmir Büyükşehir 
Belediyesi olarak yaptığımız bir çalışma var Değerli Arkadaşlar. İtfaiye Müfrezeleri kuruyoruz. 
Organize Bölgeler binanın teknik donanımının sağlanmasını üstleniyorlar. Biz de Büyükşehir 
Belediyesi olarak ekipman ve personel desteğinde bulunuyoruz. Dolayısıyla Allah korusun bir yangın 
ihtimalinde anında müdahale edebilecek bir organizasyonu Organize Sanayi Bölgeleri’yle istişare 
halinde gerçekleştiriyoruz. Bunun gibi… 
SALONDAN: Pamuk bölgelerini de… 
BAŞKAN: Nasıl efendim? 
SALONDAN: Pamuk bölgeleri, çırçır fabrikaları… 
BAŞKAN: Orada da yapıyoruz. Bunu yaygınlaştırma niyetindeyiz. Hakan Bey’in önerisi 
doğrultusunda taşımacılıkla ilgili de adımlar atılabilir, daha çeşitlendirilebilir. Çünkü dedikleri çok 
doğru, bunlar çok imtiyazlı yapılar. Bu imtiyazlı yapıların şehre başka borçları olabilir diye 
düşünülebilir. “Bizim de tabii boynumuzun borcudur, bunun takibini yaparız.” diyerek teşekkür 
ediyorum. 1 no’lu  Komisyon Raporu dâhil, 6 dâhil Komisyon Raporu dâhil aradaki tüm 
Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 7 no’lu Komisyon Raporu? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 7 ve 8 oybirliğiyle gelmiş, geldiği şekilde oylansın. 
BAŞKAN: Evet, Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? 7 ve 8 no’lu Komisyon Raporlarının 
Komisyonlarından geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 9? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 9, Çeşme Belediyemizin Bütçesi Başkan’ım, oybirliğiyle gelmiş… 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Geldiği şekliyle oylansın. 
BAŞKAN: Hakan Bey? Kemal Bey? Çeşme Belediyemizin Bütçesine ait 9 no’lu Komisyon 
Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Çeşme Belediyemizin Bütçesi oybirliği ile kabul edilmiştir. 
BAŞKAN: Evet, Çeşme… Buyurun Fayıka Hanım. 
FAYIKA ÖNER: Sayın Başkan’ım, Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım, Çeşmemizin Bütçe’sinin 
hazırlanmasına katkı sunan tüm Meclis Üyelerimize, Bürokrat Arkadaşlarımıza, Bütçe Komisyonuna 
çok teşekkür ediyoruz. Çeşmemize hayırlı uğurlu olmasını diliyorum, teşekkürlerimizle. (19 saniye) 
BAŞKAN: Biz de teşekkür ediyoruz, hayırlı uğurlu olsun diliyoruz, 10, buyurun.  
GAMZE GÜL ÇAMUR: 10, oybirliğiyle gelmiş, geldiği şekilde oylansın. 
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Değerli Arkadaşlar, 10 no’lu Komisyon 
Raporunun Komisyondan geldiği şekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, 11? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 11, Balçova Belediyemizin Bütçesi Başkan’ım. 
BAŞKAN: Evet, Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Balçova Belediyemizin Bütçesine ait 11 
no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Balçova Belediyemizin Bütçesi oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 
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ediyorum. Balçova Meclis Üyemiz Şerif Bey… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun Başkan’ım hoş geldiniz, buyurun. 
Başkanlarım buradaymış, biz bu tarafa bakıyoruz, kusura bakmayın. Evet. 
FATMA ÇALKAYA: Evet Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım, 2024 Balçova 
Belediyesi Bütçesinin hayırlı olmasını diliyorum, İzmir’e ve Balçova’ya. Emeği geçen tüm Meclis 
Üyesi Arkadaşlarımıza ve Komisyon Üyelerine çok teşekkür ediyorum.  (25 saniye) 
BAŞKAN: Biz de teşekkür ediyoruz, hayırlı uğurlu olsun diliyoruz. 12 no’lu Komisyon Raporu, 
buyurun.  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Narlıdere Belediyemizin Bütçesi, o da oybirliğiyle gelmiş Komisyondan. 
BAŞKAN: Peki. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Geldiği şekliyle oylansın. 
BAŞKAN: Teşekkür ediyoruz. Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Narlıdere Belediyemizin 
Bütçesine ait 12 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Narlıdere Belediyemizin Bütçesi oybirliği ile kabul 
edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Narlıdere Belediye Başkanımız yok. Buyurun efendim. 
İBRAHİM HALİL KILIÇ: Sayın Başkan’ım, Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım, Başkan’ım 
bugünkü Oturuma Ali Başkanımız mazeretinden dolayı katılamadı.  
BAŞKAN: Evet. 
İBRAHİM HALİL KILIÇ: Sizlere selamlarını getirdim. 
BAŞKAN: Sağ olun. 
İBRAHİM HALİL KILIÇ: 2024 Yılı Narlıdere Bütçesinin geçmesinde katkı koyan başta sizler, 
Plan Bütçe’deki Komisyon Üyesi Arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. Narlıdere’mize, İzmir’imize 
hayırlı, uğurlu olsun. Hepinize ayrıyeten teşekkür ederim. (30 saniye) 
BAŞKAN: Evet, biz de size teşekkür ediyoruz. Narlıdere’mize hayırlı, uğurlu olsun diliyoruz. Sabah 
Narlıdere’de güzel bir açılış yaptık… Temel atma yaptık daha doğrusu. O da keyifli bir şey. İnşallah 
Narlıdere’ye güzel bir tesis kazandırılmış olacak. Bu vesileyle tekrar Ali Başkan’ımıza hem geçmiş 
olsun diyoruz hem de teşekkür ediyoruz. 13 no’lu Komisyon Raporu buyurun.   
GAMZE GÜL ÇAMUR: Foça Belediyemizin Bütçesi.  
BAŞKAN: Evet.  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Oybirliği ile gelmiş, geldiği şekliyle oylansın.  
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Foça Belediyemizin Bütçesine ait 13 no’lu 
Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, buyursunlar Raşit Bey.  
RAŞİT DİRİM: Sayın Başkan’ım, Sayın Meclis, Kıymetli Bürokratlar, Basın Mensupları, Foça 
Belediye Başkanı Fatih GÜRBÜZ ve Meclis adına hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 2024 
Mali Yılı Analitik Bütçemizin değerlendirilmesinde emeği geçen Meclis Üyelerimize, 
Bürokratlarımıza sonsuz teşekkür ediyoruz. İnşallah bütçemiz hem Foça’mıza hem kentimize hayırlı 
olur.  (23 saniye) 
BAŞKAN: Evet, biz de hayırlı olsun diliyoruz ve size teşekkür ediyoruz. 14 no’lu Komisyon 
Raporumuz buyurun.  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Güzelbahçe Belediyemizin, oybirliği ile gelmiş...  
BAŞKAN: Evet. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Geldiği şekliyle oylansın Başkan’ım.  
BAŞKAN: Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Güzelbahçe Belediyemizin Bütçesine ait 14 
no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum, evet buyursunlar. 
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KAZIM ÇAM: Sayın Başkan’ım, Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım, 2024 Yılı Güzelbahçe’mizin 
Bütçesine emeği geçen Komisyondaki arkadaşlarım ve Meclis Üyelerine teşekkür ediyoruz. Belediye 
Başkanımız ve Güzelbahçe adına çok teşekkür ederiz. Güzelbahçe’mize hayırlı, uğurlu olmasını 
diliyorum. (19 saniye) 
BAŞKAN: Evet, biz de hayırlı olsun diliyoruz, teşekkür ediyoruz, Başkan’ımıza selamlarımızı 
iletiyoruz. 15 no’lu Komisyon Raporumuz buyurun efendim.  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Karaburun Belediyemizin, Komisyondan oybirliği ile gelmiş.  Geldiği 
şekilde oylansın.  
BAŞKAN: Evet efendim Sayın YILDIZ? Hakan Bey? Kemal Bey? Değerli Arkadaşlar, Karaburun 
Belediyemizin Bütçesine ait 15 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği şekliyle 
kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür 
ediyorum, Başkan’ım, buyurun.    
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Sayın Büyükşehir Belediye Başkan’ım, Kıymetli Büyükşehir Meclis 
Üyelerimiz ve Çok Değerli Bürokratlarımız, şehrin geleceğine yön veren bu çatı altında kendi 
bütçemi bir nebze anlatmak istedim bir Başkan olarak küçücük de olsa. İnanın, ekonomideki bu 
sıkıntılar hepimizi vurdu esasta ve 2023’e göre %65 oranında 2024’te bütçemizi arttırmak zorunda 
kaldık ve benim gibi bir Belediye için 321 milyon TL bir bütçe öngörüldü ve bu da denk bütçe olarak 
hazırlandı. Ben ek cetvelleriyle birlikte, eki cetvellerle birlikte hiç değiştirilmeden geçen Bütçe için 
önce bizi bu konuda doğru yönlendiren hem Encümenimize hem Komisyon Üyelerimize hem 
Büyükşehir Bürokratlarımıza teşekkür ediyorum. Yarımada için, yarımada adına bu gerçekten de 
hayırlı olsun. Onlar adına tekrar teşekkürlerimi sunarım ve farklı olarak da 3 Aralık’ta herhalde 
bölgedeki 2. ya da ilk mandalina festivali var, Küçükbahçe Köyümüzde.  
BAŞKAN: Harika.  
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Hepinizi bekliyoruz.  
BAŞKAN: Geldi.  
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: O insanlara birer dokunuşunuz iyi olacak. Teşekkür ederim. (1 
dakika 25 saniye) (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  
BAŞKAN: Doğru, doğru. Buradan Belediye Başkanlarımıza duyurulur, buradan Belediye 
Başkanlarımıza duyurulur. Başkanlar gelmiyorsa, Meclis Üyelerine duyurulur. İlçenizdeki 
festivalleri, etkinlikleri, konserleri, organizasyonları lütfen Meclis Üyelerimize duyurunuz. 
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Bekliyoruz efendim. Ben duyurdum. 
BAŞKAN: Tamam, sizinkini aldık.  
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Şimdi katılımı göreceğiz.  
BAŞKAN: Peki.  
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: 3 Aralık'ta.  
BAŞKAN: Tamam. 
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Küçükbahçe Köyümüzde, batı köylerinde.  
BAŞKAN: Peki efendim. 
İLKAY GİRGİN ERDOĞAN: Teşekkür ediyorum. 
BAŞKAN: Biz teşekkür ediyoruz.  
 
IV. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
BAŞKAN: Değerli Arkadaşlar, IV.  numaralı başlığımız Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin 
Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir.  
 
V. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
BAŞKAN: Gündem Dışı Konuşma Talebi olmadığına göre…  Hepinize… Var mı? Peki. Murat Bey 
buyurun. Ben tam kapatıyordum. Evet… (Salondan ses kayıtlarında 
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anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Evet, buyurun Murat Bey.  (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Pardon… Buyurun Hüsnü Bey, 
buyurun, buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Tamam. Doğru söylüyorsunuz.  
BAŞKAN: Evet, buyurun.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Şimdi, 
bu 5 yıldır buradayız. Bir yıl, ben de Plan ve Bütçe Komisyonu Üyeliği yaptım. Bütün Belediye 
Başkanları, Sayın Başkan’ım kalkıyorlar Bütçeyle ilgili başta size, sonra Meclis Üyelerine, 
Komisyon Üyelerine teşekkür ediyorlar.  Yahu Arkadaşlar, 5 yıldır biz 50 tane, 100 tane revizyon 
planı yaptık, İmar Komisyonu olarak. Bir kere de bir kere de bize de bir teşekkür ediversinler yani.  
BAŞKAN: Bravo. Yerden göğe kadar haklısınız.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Hem Cumhuriyet Halk Partisi hem de… Hem Cumhuriyet Halk Partisi hem 
AK Parti… 
BAŞKAN: Çok doğru.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Hem İYİ Parti’nin Grup Başkan Vekilleri aynı zamanda İmar Komisyonunda.  
BAŞKAN: Evet. 
ÖZGÜR HIZAL: Biz hep dayak yedik… 
HÜSNÜ BOZTEPE: Şimdi, evet, “Biz hep dayak yedik.” dediği gibi. Sayın Başkan, Aziz NESİN 
diyor ki bir sözünde; “‘Koyun’ deyince kızan, ‘Koçum’ deyince sevinen tuhaf bir milletiz.” diyor ki; 
“Sanırsın ki koç erkeğin… Koç koyunun erkeği değil de sanki bilim adamı.” Şimdi aynı şekilde 
geçen Çarşamba günü… Pazartesi günkü konuşmamda da konuştum da “Operasyon Çocuğu” 
dediğim zaman ben “Operasyon Adamı.” Yahu Operasyon Adamı o adam. Fakat; “operasyon 
çocuğu” deyince yine malum bir gazete…  
BAŞKAN: Yalnız bu meseleyi tekrar gündeme getirmemiz çok doğru değil.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan’ım, hayır ben ben o gün de tam bitiremedim zaten. Bunu 
söylemek zorundayım. Bir hakaret değil. Bakın, örneğin; 2010 yılında, 2011 yılında ya da ne zaman 
kayıtlar tutulmuş bilemiyorum. Çünkü polis fezlekesinde var bu. “Bayraklı Belediye Başkanı Hasan 
KARABAĞ’la Belediye Meclis Üyeliği yaptığı dönemde sık sık karşı karşıya gelen AK Parti Yerel 
Yönetimden Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Hüsnü BOZTEPE arasındaki durumda geçti.” Bu 
tapelerde var. “KARABAĞ’ın gazeteciler S.K…” Bilmiyorum kim olduğunu, “ve M.U'dan 
BOZTEPE aleyhine haber yapılmasını istediği bunun için de gerekli bilgilerin olduğu CD’yi Meclis 
Üyesi Rıza O.’nun getireceğinin tespit edildiği belirtildi. İki ismin de KARABAĞ, BOZTEPE'nin 
operasyon…” yani onu olabilir operasyon yapıyorlar bana.  Şimdi yine aynı site, aynı bir haberi, 4 
gün boyunca Sayın Başkan’ım 1. şey de tutuyorlar ilk baş haberde. Şimdi aynı site, geçmişte yine 
benimle ilgili bir operasyon yapılmış. Sevgili Başkan’ım, ben operasyonu çözerken kimseye herhangi 
bir hakaret etmedim. “Operasyon Çocuğu.” Çocuk ne demek? Ona da baktım biraz önce. Çok geniş 
geniş… Gereğince olgunlaşmamış çocukça davranışları olan kimse. En ideali bu buldum. Daha da 
şey olmasın diye, çarpıcı olmasın diye. Şimdi Sevgili Başkan’ım, yine o açıklamalarda o kadar çok 
kişiyi suçluyor ki buradaki Cumhuriyet Halk Partisinin bütün Meclis Üyeleri direkt suçlanıyor. 
Mahkemeyi suçluyor. Bakın, “Bir mahkemenin” diyor, “Bunları bilmesi imkânsız.” Yine diyor ki bir 
yerde, “Mahkeme, mahkeme kanalı da hızlandı.” Yani burada mahkemeye, size, bize, hepimize bir 
hakaret var. Bundan dolayı ben geçen gün konuşmamdan sonra dilerdim ki; Cumhuriyet Halk 
Partisinde de bir-iki ses gelsin. Bunu ben tekrar burada bir gündeme getirmek istedim. Sevgili 
Başkan’ım, biz hem AK Parti Grup Başkan Vekili hem CHP hem İYİ Parti Grup Başkan Vekili 
burada 3’ü de. Sevgili Başkan’ım, biz akaryakıtla ilgili bunları ben dilerdim ki CHP'li Arkadaşlar 
söylesinler. Akaryakıtlarla ilgili bir konu geldiği zaman, inanın ki 3 dakika, 4 dakika sürmüyor. 
Kriterler tutuyor mu? Tutuyor. Kurum Görüşüne uygun mu? Uygun, bitti. “Evet” diyoruz. Şu eksik. 
“Ret” diyoruz. Buna benzer Sayın Başkan’ım, birçok… Bir metre bile eksik olan yerlerde reddettik 
dosyaları ve aynı şekilde bu akaryakıtların nereye yapılacağı, villaların içine mi yapılacağı, 
gecekonduya mı yapılacağı, nereye yapılacağını hiçbir zaman, bu 4 yıl boyunca ben görmedim, 
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bakmadım da. Arkadaşlar da burada. Hayatımda Sayın Başkan’ım, hiçbir gazeteye bugüne kadar ne 
Kurban Bayramı ne Ramazan Bayramı ne 29 Ekim ne hiçbir güne bir güne, bir kere reklam vermiş 
bir insan değilim ben, hayatımda vermedim. Tüm gazeteci arkadaşlarım da bilir bunu; ama çok 
sevdiğim dostlarım var, arkadaşlarım var. Bize de operasyon yapılıyor, bize operasyon yapılmak 
isteniyor. Aynı haberi 4 gün boyunca birinci sırada tutuluyor. Sayın Başkan’ım, İzmir depremini 4 
gün boyunca birinci sırada tutmadılar ki oysa bunların hepsi daha önce yazıldı, çizildi, gazeteler 
haber oldu ve tekrar söyleyerek sözümü bitiriyorum Sayın Başkan’ım. Dilerdim ki; Cumhuriyet Halk 
Partisinden bazı arkadaşlar çıksın, bu kadar suçlama sadece bana değil. İlk önce zaten bütün 
Cumhuriyet Halk Partisi, herkesi suçlayarak içinde bizim AK Parti Grubundan da sadece beni. Çünkü 
ben o gün, o konuşmalardan sonra dayanamadım ve kalktım, Komisyondaki verdiğimiz kararın 
arkasında durduğumu söyledim. Çünkü bu kadar suçlamadan sonra onu yapmalıydım. Yapmasaydım 
ben kendime hakaret etmiş sayılır diye o düşünceyle, o gün o şekilde davrandım. Sayın Başkan, 
sözlerimi burada bitirmek istiyorum. Çok da fazla da konuya girmek istemiyorum. 
BAŞKAN: Peki. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Bu son sözümü bir cümle söyleyeyim… Denetimle ilgili Sayın Başkan’ım, 
Türkiye'de hemen hemen sanırım bir tek yargılanan kişi, o da benim. 2000… Yine sanırım 2013-
2014’tü galiba. Biz, gazeteciler bir şekilde Denetim Komisyonu Raporunu ele geçirmişler. Gerçekten 
de biz vermedik. Çünkü içeri verdikten sonra hemen ertesi gün haber oluyor ve sonra bununla ilgili 
soruşturma açıldı. Soruşturma izni verildi, ben yargılandım. Hem de yani Süleyman SOYLU 
tarafından izin verildi. Yani şimdi Sayın Başkan’ım, Denetim Komisyonu Raporunun ne olduğunu 
biz biliyoruz. Nasıl olacağını, şeklini, şemalini, bununla ilgili karar alınmayacağını ve inanın 
Türkiye’de bu konuyla ilgili yargılanan tek kişi benim. Sebebi de neymiş? Basına vermişiz. Ben 
basına falan vermedim. Ben de bir arkadaşımız daha vardı, 2 AK Partili Arkadaşımız, biz 
yargılandık. Bu konuyu da burada bir belirtmek istedim.  
BAŞKAN: Peki. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Denetimle ilgili de siz… Tabii, Denetim Raporu kime, size hazırlanıyor, 
Belediye Başkanı’na hazırlanıyor. Yani o görevi sizin için yasa koymuş.  
BAŞKAN: Doğru. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Siz gereğini yapacaksınız. Hepinize sevgiler, saygılar sunarım. (7 dakika) 
BAŞKAN: Peki. Evet, biz… Taner Bey. Sonra da size vereyim. 
TANER KAZANOĞLU: Sevgili Arkadaşlarım öncelikle merhaba. Hüsnü BOZTEPE’nin de bu 
kadar üzülmesine de üzüldüm açık ve net söyleyeyim; ama o internet sitesiyle muhtemelen bir ilişkisi 
var ki ratingini arttıracak, çünkü konuştukça insanlar merak edip bakacak yani orada şey… Ben şu 
konuda söz aldım; 2004-2014 yılında Bakırköy’de çalışmaktan çok mutlu olduğum Ateş Ünal 
ERZEN vefat etti. Evet, onun bir başsağlığı dilemek istiyorum. “Allah rahmet eylesin” demek için 
söz aldım. Teşekkür ediyorum. (30 saniye) 
BAŞKAN: Evet, Allah rahmet eylesin. Buyurun efendim. Sonra da Özan Bey size vereceğim. 
OKAN BİLDİRİCİ: Sayın Başkan, Saygıdeğer Meclis hepinizi saygıyla selamlıyorum. Son bir 
haftadır Kemalpaşa’da size de ulaşmıştır belki Sayın Başkan’ım, bir salgın hastalığı, bir salgın var. 
Çeşitli noktalarda, yani dağınık bir şekilde olduğu için salgın ve çok sayıda insan etkilendiği için 
kuvvetle muhtemel sulardan kaynaklandığı söylenmekte hastanede, hekimlerimiz tarafından. 
Bununla ilgili İZSU bir çalışma yapıyor mu, size ulaştı mı? Belediyenin bir an önce aksiyon almasını 
istiyoruz. Çünkü yağmurlardan kaynaklandığını düşünüyoruz. Konuyla ilgilenirseniz çok seviniriz. 
(40 saniye) 
BAŞKAN: Tabi ki. Peki, teşekkür ederim. Özan Bey, buyurun. 
ÖZAN PARLAR: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri… Sayın Başkan’ım, içinde bulunduğumuz 
2023 Yılı, Cumhuriyetimizin Kuruluşunun 100. Yılı. Cumhuriyetimizin Kuruluşunun 10. Yılı, 50. 
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Yılı, 75. Yılı ve özellikle 100. Yılı gerçekten takdire şayan bir durumda. Bu Cumhuriyet’e borçlu 
olduğumuz pek çok konuyu, bu 100. Yıl’da yaptığımız etkinliklerle, halka yönelik çalışmalarla 
gündeme getirmek de her Türk vatandaşının görevi. Onun ötesinde yönetici konumunda olanların da 
görevi. Ne yazık ki ülkemizde bu dönemde Merkezi Yönetim, protokol toplantıları dışında 
etkinliklere, halka inen etkinliklere çok fazla girmedi. İyi ki Cumhuriyet Halk Partili Belediyelerimiz 
var, Cumhuriyet Halk Partili Belediyelerimiz zengin programlar yaptılar. Bu zengin programlarla 
Cumhuriyet’in, halkımızla birlikte kutlanmasını sağladılar ve de bunun dışında hakkını yemeyeyim, 
Adalet Kalkınma Partili Belediyeler de Milliyetçi Hareket Partili Belediyeler de Menemen, Aliağa 
örnekleri olduğu gibi onlar da ciddi etkinlikler yaptılar. Halkımızla birlikte çok güzel kutlamalar 
yaptık ve bunları Yerel Yönetimler olarak biz; gençlerimize, çocuklarımıza bir borcumuzdur. 
Geçmişin, Cumhuriyetin ne olduğunu, Cumhuriyet Değerlerinin neler olduğunu anlatmak, paylaşmak 
da tabii ki kentleri yöneten yöneticilerin de birinci görevidir diye düşünmekteyim. Cumhuriyet 
Bayramı günü, İzmir’de toplu taşım ücretsiz iken, 1.5 milyon hemşehrimiz seyahat etmiştir 29 Ekim 
günü. Bu, halkımızın bu bayramlara ilgisini ve duyarlılığını da ortaya çıkarmıştır. Ben bu anlamda bu 
bayramların, Milli Bayramlarımızın kutlanmasında, özellikle Belediye Başkanlarımızın Cumhuriyet 
ve ATATÜRK, kurucumuz ATATÜRK algısı yaratan konuşmalar ve söylevlerde bulunmalarından 
dolayı hepsine minnettarım. Bir İzmirli, bir Türk Vatandaşı olarak bu bayramların daha yüce 
törenlerle, daha güzellikle de daha sonra kutlanacağı duygularıyla hepinize saygılar sunuyorum. 
Teşekkür ederim. (3 dakika) 
BAŞKAN: Peki. Teşekkür ederim, buyurun efendim.   
ÇİLE ÖZKUL: Sayın Başkan, Kıymetli Meclis Üyelerimiz, Kıymetli Basın, Sevgili İzmirliler bu 
hafta, Ağız, Diş Sağlığı Haftası. Aynı zamanda bugün, Diş Hekimleri Günü. Ben de tüm ülkemizdeki 
diş hekimlerinin gününü kutluyorum ve sizlere Sağlık Bakanlığımızın yapmış olduğu birkaç tane 
çalışmayı da paylaşmak istiyorum. Daha önceden, 2002 yılında bir tane ağız, diş… Diş Hastanemiz 
varken, şu anda 41 tane Diş Hastanemiz vardır. 2002 yılında 14 tane Ağız, Diş Sağlığı Merkezimiz 
varken, bugün 133 tane Ağız, Diş Sağlığı Merkezimiz vardır. Sağlık Bakanlığımız üzerinde çalıştığı, 
pilot olarak uygulamaya başlattığı, Ağız ve Diş Sağlığı Hekimliği birimi başlamıştır. 3 ilde bu pilot 
bölge olarak çalışma devam etmektedir. 2024 yılında da 20 ile çıkarılacaktır. Bu çalışmaları 
önemsemekteyim. Aynı zamanda ağız ve diş sağlığı, çocuklarımızın ve bizler için çok önemlidir. Ben 
de buradan tüm Türk diş hekimlerimizi, tüm hekimlerimizi, çalışma arkadaşlarımızı çalışmalarından 
dolayı teşekkür ediyorum. Diş Hekimleri Günü’nü kutluyorum. Kıymetli Başkan’ım, şimdi bir 
konuyu daha sizlere dile getirmek istiyorum; Toplantıya an itibarıyla girdim. Neden girdiğimi size 
anlatacağım. Şimdi, Kemalpaşa’dan yola çıktım, trafik çok kalabalıktı. Dedim ki “Metroyla 
geleyim.” En hızlı toplu taşıma olarak Metroyu kullanayım. Evka-3 Metro’ya geldim, arabamı 
bıraktım ve bir anons, anons diyor ki; işte “Seferlerimiz aralıklı olarak devam edecektir.” Tabii 
Büyükşehir Belediyesinin de sosyal medyası 25 dakika önce paylaşmış. “Aralıklı olan, devam eden 
ulaşım düzeltildi.” diye. Düzeltilen bir şey yok Sayın Başkan. Şimdi bindim ve 3 dakika önce indim 
ve buraya geldim, koşturarak. Şunu ifade etmek istiyorum; eğer biz bu şehrin ulaşım ağını hâlâ 
düzeltemiyorsak, sizin de ulusalda, sosyalde bahsettiğiniz, mutfaktan diğer odalara geçtiğiniz 
çalışmanızın sahadaki durumu vahimdir Sayın Başkan. Kendim de şu an toplantıya son anda yetiştim, 
1.5 saattir yoldayım. Yani biz bir ulaşım ağını, toplu taşımayı bile hâlâ randımanlı şekilde 
sağlayamıyorsak ve dünya üzerinde birçok ülkede insanlar toplu taşımayı en sağlıklı şekilde 
kullanıyorsa ve biz insanları, karbon gazı salınımını azaltmak istiyorsak ve bunu hâlâ bu ilçe, ülke, 
ilimizde başaramıyorsak gerçekten bu konuda ben üzüntülerimi dile getirmek istiyorum. Belediyenin 
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birçok çalışmasına ben de gittim, katıldım SUMP projelerine; ama gördüm ki gerçekte, reelde Sayın 
Başkan, uygulanamıyor. Yani bunu yaşayan birisi olarak da bu sitemimi size dile getirmek istiyorum. 
Teşekkür ederim. (3 dakika, 11 saniye) 
BAŞKAN: Evet. Çok üzgünüm tabi, yani sizin geç kalmış olmanız nedeniyle ve bu aksama 
nedeniyle çok üzgünüm. Sebebini bilmiyorum; ama bu dünyanın her yerinde olur. Yani Paris 
Metrosunda da yaşarsınız, New York Metrosunda da yaşarsınız, dünyanın her yerinde olur. Önemli 
olan o akışın normalde, rutinde düzenli olarak devam ediyor oluşudur. Bizim ulaşım sistemiyle ilgili 
bir cümle söyleyeyim; şu anda, İzmir tarihinde ilk defa, 3 Raylı Sistem Hattı İnşaatı birlikte devam 
ediyor. İzmir tarihinde böyle bir şey yaşanmadı. Buca Metrosu devam ediyor, ay sonunda o 
köstebekler tünelleri kazmaya başlayacaklar, şu an itibarıyla 36 metreye inmiş durumda. Narlıdere 
Metrosu, 7 Şubat’ta açacağımızı duyurduk. Çiğli Tramvayı, 14 Şubat’ta açacağımızı duyurduk, sona 
geldik. Kısacası 3 ayrı raylı sistem çalışması, inşaatı devam ediyor. Bunlar büyük yatırımlar. 
Rakamlar da yeri gelmişken söyleyivereyim; Çiğli Tramvayı; 183 milyon Euro, Narlıdere Metrosu; 
287 milyon Euro, Buca Metrosu; 765 milyon Euro ve Değerli Arkadaşlar, bunların tamamı İzmir 
Büyükşehir Belediyesinin Bütçesiyle, yurt dışından yarattığı finansman imkânlarıyla ve başka hiçbir 
destek olmaksızın yapılan yatırımlardır. Bunları da sizin takdirlerinize sunmuş olayım. Bu arada 
teşekkür ediyorum Diş Hekimleri Günü’nü hatırlattığınız için. Ben de bu vesileyle tüm Diş 
Hekimlerimize şükranlarımızı ve saygılarımızı sunuyorum. Buyurun Yusuf Bey. 
YUSUF DEMİRCİOĞLU: Sayın Başkan, Değerli Belediye Meclis Üyelerimiz Özan Bey’in bir atfı 
vardı, ona ithafen söz almış bulunmaktayım. Cumhuriyetimizin 100. Yılı ülkemizde çok ciddi bir 
şekilde kutlanıldı. Belki kendisi takip edememiş olabilir. Daha sonradan zaten Menemen ve 
Aliağa’da kutlamalarla alakalı bahsetti kendisi. Aliağa’da çok güzel bir drone gösterisi oldu. Bizler 
de Menemen'de tüm hemşehrilerimizle beraber ciddi bir kortej yaptık. Ve 100 bine yakın da bayrak 
dağıtarak, 100. Yılı bir daha yaşamak nasip olmayacak. Bizlere nasip olduğu yerel yöneticiler olarak 
bunun farkındayız ama Merkezi Hükümet olarak, iktidarımız da İstanbul Boğazında muhteşem 100. 
Yıla yakışır bir gösteri yaptı. Kendisi sanırım haberleri ve sosyal medyayı çok takip edemediği için 
Özan Bey'i kaçırmış olabilir. TCG Anadolu Gemimizle, İHA'larımızla, SİHA'larımızla, 100 
Donanma Gemimizle ve muhteşem bir drone gösterisiyle tüm İstanbulluların üzerinde çok ciddi bir 
kutlama yapıldı. Yani muhalefet yapmak gerçekten kolay yoksa Ankara Büyükşehir Belediyesinin, 
İstanbul Büyükşehir Belediyesinin, işte İzmir Büyükşehir Belediyesinin yaptıklarını falan 
eleştirebiliriz, yeterli de bulamayabiliriz; ama yapılanları görmezden gelmek bence çok uygun bir dil 
değil. Cumhuriyetin 100. Yılına yakışır bir şekilde memleketin her köşesinde hem Valiliklerimiz hem 
yerel yönetimler muazzam bir şekilde bence kutlanıldı. İnşallah ilelebet payidar kalacak. Bir ülkenin 
temsilcileri olarak üzerimize düşen görevin farkındayız. Bu sorumlulukta yorum yapılmasını rica 
ediyorum. Teşekkür ediyorum. 
BAŞKAN: Biz de teşekkür ediyoruz. Başka söz almak isteyen arkadaşım… Başka söz almak isteyen 
arkadaşım yoksa? Son sözü size veriyorum, bitireceğim.  
ÖZGÜR HIZAL: Cevap hakkı doğar belki. 
BAŞKAN: Cevap hakkı doğmaz. Cevap hakkı doğmayacak şekilde konuşun.  
MURAT AYDIN: Peki. Tamam. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan 
sesler ve sözler.) 
BAŞKAN: Ben bağlayayım.  
MURAT AYDIN: Ben Başkan’ın bağına uyarım... (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi 
saygıyla selamlıyorum. İnsan bazen umutsuzluğa düşüyor, bazen karamsar oluyor, bazen geleceğiyle 
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ilgili içinde olumlu hisler azalıyor. Böyle zamanlarda herkesin bu hislerden kurtulmakla ilgili bir 
yöntemi ve bir tarzı vardır. Eğer ülkenin geleceğiyle ilgili, ülkenin daha iyi günlere gideceğiyle ilgili 
bir karamsarlığa düşmüşsem, genellikle benim yöntemim de Nutuk'un ilk 2 sayfasını okumaktır. 
Çünkü Nutuk'un ilk 2 sayfasında Büyük Atatürk bir kurmay olarak, bir asker olarak önce sahayı 
tanımlar. Nelerin olduğunu sahada ve sahada yaşananları artılarıyla eksileri tartmaya çalışır. Tabii 
tartarken o kadar da olumlu bir hava olmadığı için artı olarak tartacağı bir şey, koyabileceği fazla bir 
şey yoktur. Şöyle der Büyük ATATÜRK Nutuk’ta, şöyle başlar; “1919 senesinin Mayıs'ının 19. 
günü Samsun'a çıktım. Vaziyet ve manzarayı umumiye Osmanlı Devleti'nin dahil bulunduğu grup 
Harbi Umumi'de mağlup olmuş. Osmanlı ordusu her tarafta zedelenmiş. Şeraiti ağır bir 
mütarekename imzalanmış. Büyük Harbin uzun ve uzun seneleri zarfında millet yorgun ve fakir bir 
hâlde. Millet ve memleketi umumi harbi umumiyeye sevk edenler kendi hayatları endişesine düşerek 
memleketten firar etmişler. Saltanat ve hilafet mevkiini işgal eden Vahdettin mütereddi, şahsını ve 
yalnız tahtını temin edebileceğini tahayyül ettiği deni tedbirler araştırmakta. Damat Ferit Paşa'nın 
riyasetindeki kabine, aciz, haysiyetsiz, cebin, yalnız padişahın iradesine tabi ve onunla beraber 
şahıslarını vikâye edebilecek herhangi bir vaziyete razı.” Böyle söyler Büyük Atatürk. Ve yine 
Büyük ATATÜRK Nutuk’unu, bu uzun Nutku’nu Gençliğe Hitabe’siyle bitirir. Çünkü Cumhuriyeti 
gençliğe emanet eder ve Cumhuriyeti gençliğe emanet ederken gençliğe, Türk Halkına bir görev 
tanımı yapar. Bugünlerin meşhur deyimiyle; bir Misyon Belgesi ortaya koyar. Ve şöyle söyler; 
“Bütün bu şeraitten daha elim ve daha vahim olmak üzere memleketin dahilinde iktidara sahip 
olanlar gaflet ve dalalet ve hatta hıyanet içinde bulunabilirler. Hatta bu iktidar sahipleri şahsi 
menfaatlerini müstehvilerin siyasi emelleriyle tehdit edebilirler. Millet fakru zaruret içinde harap ve 
bitap düşmüş olabilir.” Mustafa Kemal ATATÜRK'ün sözlerini ve Nutuk’u en çok bilen şehirde 
yaşıyoruz. Çünkü bu şehrin insanları için hangi partiye oy verirlerse versinler, Büyük ATATÜRK 
ortak bir değerdir. Evet, Cumhuriyet Halk Partisinin Kurucu Genel Başkanı olmasıyla biz ayrıca bir 
gururuna sahibiz; ama bundan daha önemlisi Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin kurucusudur Büyük 
ATATÜRK. O yüzden onun gösterdiği yol bizim için değerlidir. Sayın Başkan’ım, 9 Eylül 2022 
tarihinde İzmir'in Kurtuluşu’nun 100. Yıl dönümü nedeniyle 9 Eylül'le ilgili olarak, Kordon’da 
yapılan muhteşem bir araya gelişte bir konuşma yaptınız. Bir konuşmanızda şunu söylediniz; “Yüzyıl 
önceydi, bu toprakları yönetenler gaflet, dalalet ve hatta ihanet içindeydi. Gençleri, kadınları, 
çocukları geleceği hiç düşünmediler. Sadece ve sadece saraylarındaki saltanatı korumak için bütün 
bir milleti ateşe attılar. İnsanlık onurumuzu, bağımsızlık tutkumuzu ve yaşam hakkımızı ayaklar 
altına aldılar ve teslim oldular.” Şimdi öğreniyoruz ki, bundan bir yıl önce yaptığınız bu konuşma 
nedeniyle halkı kin ve düşmanına tahrik, kişinin hatırasına hakaret suçlarından hakkınızda 
soruşturma açılmış ve bu soruşturmanın yapılmasına izin verilmiş. Şunu en keskin ve net şekilde 
söyleyelim; bu soruşturma açık bir akıl tutulmasıdır. Bu soruşturma sizin sözlerinize değil Büyük 
ATATÜRK'ün sözlerine açılmış bir soruşturmadır ve bu soruşturmaya izin veren makamdakiler 
Büyük ATATÜRK ve Silah Arkadaşlarının ve Türk milletinin kurduğu Cumhuriyet'in kendilerine 
sağladıkları makamlarda bu imzayı atmışlardır. Şunu açıkça söyleyelim. Tartışılan sizin sözleriniz 
değil, Büyük ATATÜRK'ün bize çizdiği yoldur. Siz Büyük ATATÜRK'ün çizdiği bu yolu, 
Cumhuriyet Halk Partisinin, yani onun kurucusu olduğu partinin bir mensubu olarak takip 
ediyorsunuz. Ne siz ne Cumhuriyet Halk Partisinin fertleri bu yolu takip etmekten vazgeçmeyecek. 
Bu soruşturmada bir şey ifade etmeyecek. Çünkü bu soruşturmaya izin verenler de bu soruşturmanın 
hukuken bir anlam ifade etmediğini biliyorlar. Üzüntümüz şudur; Mustafa Kemal ATATÜRK gibi 
İzmir'de yaşayan herkesin ortak değeri olan, İzmir'de yaşayan herkesin en değerli evladı olan bir 
kişinin sözlerini tekrar ettiğiniz için, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanına soruşturma açılmış 
olması üzüntümüzdür. Ve İzmir Büyükşehir Belediye Başkanının bu sözleri tekrar etmesinde bir suç 
unsuru bulanların, bulan kişilerin Nutuk’u bir kere daha okumalarını tavsiye ediyoruz. Teşekkür 
ederim.  
BAŞKAN: Peki. Değerli Arkadaşlar, ben de kişisel olarak çok kırgınım, çok üzgünüm. Tahmin 
edeceğiniz gibi kişisel olarak üzülmemek mümkün değil. Çünkü o büyük coşkuyu, o gün milyonların 
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üzerinde büyük kutlamayı hep beraber yaşadık. Bütün Türkiye'ye dalga dalga yayılan bir umut oldu. 
Arkasından böyle bir soruşturma açılması tabii ki çok, çok üzücü. Ama ben inanıyorum, aynen 
söylediğiniz gibi bütün İzmir, bütün Türkiye, bu tabloyu okuyacaktır, bunu görecektir, 
değerlendirecektir ve bu… Diliyorum ki herhangi bir şekilde bir cezayla sonuçlanmayacaktır. Yani 
buna bütün kalbimle inanmak istiyorum. Çünkü, tarih boyunca benzer girişimler hep olmuştur; ama 
hak yerini bulur, diye düşünüyorum. O nedenle çok üzgün olduğumu, çok kırgın olduğumu bir kere 
daha söyleyerek bu konuyu daha fazla uzatmak istemiyorum. Ama bir şeyi daha paylaşmam lazım. 
Bu da bugün geldi, bir başka soruşturma. Doğrusu biraz da tebessüm ettirdi bana; ama sizlerle de 
paylaşmak isterim. Yani çünkü birileri anlaşılan belli düğmelere, hepsine birden basmak istemişler. 
Şöyle başlıyor, bir başka Mülkiye Müfettişliği soruşturması, diyor ki; “Seferihisar Belediye 
Başkanlığı yapmış olduğunuz dönemde eski Belediye Binası’nda İtfaiye birimince “Alarm Çanı” 
olarak kullanılan tarihi Rum Kilisesine ait “Çan”ın Başkanlık Makamının önünde sergilendiği tarihi 
eser niteliğinde olduğu iddia edilen bu çanın ilgili makamlara bildirilmediği ve tarafınızca Yunan 
Konsolosluğuna verildiği iddia edilmektedir.” diyor ve bununla ilgili benden bilgi-belge istiyor. 
Değerli Arkadaşlar, 14 yıl önce, 14,5 yıl önce Seferihisar Belediyesinde göreve başladığımda yeni bir 
Belediye Binası vardı, ben o Belediye Binasında hiç görev yapmadım. Öyle bir Çan’ı hiç görmedim. 
Öyle bir Çan’ı bir Yunan Konsolosluğuna hediye etmedim. Hiç haberim olmayan, hiç bilmediğim bir 
konuda, Mülkiye Müfettişleri bir soruşturma başlatmaya karar vermişler… (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? Prosedür neyse yani ben 
prosedür filan bilmem; ama ben İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı olarak buna cevap vereceğim. 
Yani gerçekten insan üzülüyor. Türkiye Cumhuriyeti Devleti, İçişleri Bakanlığı Mülkiye Müfettişliği 
gibi saygın bir Kurum, sadece nereden çıktığı belli olmayan bu tür dedikodular üzerinden bir 
soruşturma başlatıyor ki hakikaten hepimiz için çok üzülecek bir tablo. Diliyorum ki Atamızla ilgili 
de böyle bir sorgulama, böyle bir hesaplaşma asla yapılmayacaktır ve bu başlamadan bitecektir. Bunu 
da en kalbi, en içten dileklerimle diliyorum. 
 
VI. ALTINCI BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ  
BAŞKAN: Hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlayıp toplantıyı kapatıyorum. Bir sonraki 
Toplantımız 24 Kasım Cuma saat; 15.00’da. Teşekkür ediyorum. 
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